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Eindhoven, 06 mei 2019 

 

Betreft: Verslag van voorzittersoverleg NBB-verenigingen op 08 april 2019 te Hegelsom 

 

Op maandag 8 april 2019 is er een bijeenkomst geweest voor alle voorzitters van de bij de NBB 

aangesloten verenigingen. Hierbij een kort verslag van deze avond. 

 

Aanwezig: 
NBB-bestuur: Johan Hoeijmakers (secretaris), Laura van de Sande, Marc van de Korput 

(penningmeester, notulist), Rob Geelen (vicevoorzitter), Theo Geenen. 

Commissies: Spel en Opleiding (Sjra Naus, Jan Leijendeckers), Geschillen (Jac Naus), Wedstrijden 

(Nico Verstappen) 

Verenigingen: Arnhem (Reinier Hoftijzer), Baarlo (Roy Geurts), Baexem (Har van Bilsen), Ell (Wiel 

Mennen), Grefrath (Roland Hommes), Heeze (Harrie van Eert), Hegelsom (Hay Hesen), Helden 

(Gerard Reijnders), Hoogeloon (Jo van Hoof), Kessel (John Overmars), Kronenberg (Arie Sikes), 

Leveroy (Jo van de Kruys), Loosbroek (Ad Geenen), Maasbree (Theo van den Beuken), Meijel (Geer 

Daems), Melderslo (Wim Coenen), Neer (Leon Jeurninck), Olland (Rozé van Weert), Schijndel (Wim 

van der Schoot), Sevenum (Thij Verhijen), Stramproy (Lei Huijerjans), Tegelen (Stan Cox). 

 

Afgemeld 
NBB-bestuur: Anton van Deursen, Jan Hermkens, Jo Peeters. 

Verenigingen: Belfeld, Bree (B), Grathem, Liempde, Ospel, Willich (D). 

 

Afwezig 
Verenigingen: Etten-Leur, Heythuysen, Koningslust. 
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1. Opening  
We zijn te gast bij beugelclub Hegelsom en de voorzitter Hay Hesen heet ons welkom en 

geeft aan dat hij het goed vindt dat er weer eens voorzittersoverleg wordt georganiseerd. 

Rob Geelen, de vicevoorzitter van het NBB-bestuur, neemt het daarna over, dankt Hegelsom 

voor hun gastvrijheid en heet alle aanwezigen welkom; het NBB-bestuur is blij met de grote 

opkomst. 

Rob geeft aan dat het bestuur goed heeft geluisterd naar de verenigingen in de 

verenigingsavonden in het najaar en de teamleideravonden in januari. Met die informatie 

zijn de commissies aan de slag gegaan en hebben verschillende voorstellen gemaakt. Op de 

Algemene LedenVergadering (ALV) staat vaak veel op de agenda en is er eigenlijk geen 

ruimte voor vragen of overleg. Omdat dit juist erg belangrijk is, organiseert de NBB deze 

avond het voorzittersoverleg. Vanavond worden de voorstellen gepresenteerd, is er ruimte 

voor overleg en vragen vanuit de verenigingen. Op deze manier komen de verenigingen 

beslagen en goed geïnformeerd ten ijs. 

 

2. Mededelingen 
Museum ‘De Locht’ in Melderslo gaat een beugelbaan aanleggen en de reeds bestaande 

vitrines een prominentere plaats geven. Arnhem geeft aan dit een interessante ontwikkeling 

te vinden en het bestuur zegt toe hen op de hoogte te houden. De vraag wordt gesteld hoe 

het staat met de beugelbaan in Nederweert. Het NBB-bestuur gaat dit uitzoeken. 

‘De Locht’ heeft de NBB gevraagd of er vrijwilligers zijn om de beugelbaan mee te helpen op 

te bouwen en in een later stadium mee te helpen om demonstraties of dergelijke te geven. 

De bond vraagt de verenigingen om binnen hun leden eens te kijken of er geïnteresseerde 

vrijwilligers zijn. 

 

3. Geschillencommissie 
Marc van de Korput geeft aan de hand van een powerpoint-presentatie aan hoe het eerste 

seizoen bevallen is. De commissie is begonnen in een tijdelijke vorm, zodat er ervaring kon 

worden opgedaan. Dit jaar zijn er twee gevallen geweest en deze zijn wat de procedures 

betreft soepel gelopen. Op de inhoud komen we terug op de ALV. 
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Verder geeft Marc aan dat de vorig jaar aangekondigde uitbreiding van het Reglement 

Geschillencommissie op hoofdlijnen klaar is. Samengevat komt het neer op: 

• Voor grote zaken wordt het Instituut voor de SportRechtspraak (ISR) ingeschakeld, 

voor kleine zaken de Geschillencommissie van de NBB. 

• De commissie blijft op eigen verzoek en de daaropvolgende juridische check onder 

het NBB-bestuur werken, maar de onafhankelijkheid blijft gegarandeerd. 

• De commissieleden en reserveleden worden door de bondsvergadering benoemd. 

• Er is een procedure opgezet voor de situatie waarin het bestuur zelf betrokken is. 

Er worden op beide punten enkele vragen gesteld door verenigingen, welke worden 

beantwoord. Voor verdere vragen kan er contact worden opgenomen met het NBB-bestuur. 

 

4. Opleiding Baanmeesters 
Uitgangspunt voor de lange termijn is dat beugelaars in 2021/2022 zoveel mogelijk 

gediplomeerd zijn. 

Er zijn enkele vragen en opmerkingen vanuit de verenigingen: 

• Er wordt gevraagd hoe het nu zit met de opfriscursus. Hierover komt binnenkort 

meer informatie naar de verenigingen. 

• Wat gaat er worden gedaan als er in een team geen of te weinig baanmeesters zijn?  

• Wat gebeurt er als een wedstrijd wordt geleid door een ongediplomeerde 

baanmeester?  

• Idee vanuit de verenigingen: Vooraf de opstelling en de baanmeesters opgeven op 

de website, de uitslag kan dan achteraf. 

• Er zou goede spelregelkennis bij alle spelers moeten komen. 

• Er moet een overgangsperiode komen voor baanmeesters die nu nog een diploma 

hebben. 

Over al deze punten wil het NBB-bestuur graag in gesprek met de beugelaars, zodat er 

samen naar een breed gedragen beleid kan worden gewerkt. 
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5. Spelregels 
Theo Geenen geeft een toelichting over enkele spelregels waarvoor voorstellen liggen om ze 

aan te passen. 

Vooraf wordt de vraag gesteld of het niet verstandiger is om eerst de spelregels aan te 

passen en dan pas de baanmeestercursus te geven. Het antwoord hierop luidt dat de 

spelregels altijd aangepast zullen blijven worden en het dus geen zin heeft om te wachten. 

De aanpassing aan Artikel 10 zal nog niet worden doorgevoerd, het is alleen bedoeld om te 

worden uitgeprobeerd in de Beker of in de Persoonlijke Kampioenschappen. 

Er zijn enkele vragen en opmerkingen vanuit de verenigingen, deze worden beantwoord of 

meegenomen door het NBB-bestuur of de commissie. 

 

6. Bestuurssamenstelling 
Het bestuur is met de nieuwe mensen weer versterkt, maar over niet al te lange tijd nemen 

er ook weer mensen afscheid. Daarom is een versterking van het bondsbestuur gewenst. We 

vragen de verenigingen dan ook om binnen hun leden uit te kijken naar mensen die daar 

mogelijk interesse in hebben. 

 

7. Beugelbollen 
Op dit moment zijn er (voor zover bekend) drie soorten bollen in omloop, die bollen die 

voorheen door Hai Manders en nu door OVU Kessel worden gemaakt, de aramythbollen uit 

Duitsland en de kunststof bollen uit de regio Hoogeloon. Het NBB-bestuur wil in ieder geval 

borgen dat er minstens één leverancier bollen blijft leveren. Op dit moment is het plan om 

met één van de drie afspraken te maken. Het streven is om in het nieuwe seizoen de 

afspraken rond te hebben. 

Enkele verenigingen reageren door aan te geven dat er meer leveranciers zouden moeten 

worden benaderd. Heb bestuur gaat hier achteraan en komt erop terug. 
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8. Website 
Onze website is inmiddels aan een opfrisbeurt toe en de bond heeft een offerte 

aangevraagd. Deze zal op de ALV aan de leden ter stemming worden aangeboden.  

De vraag wordt gesteld waarom de spelregels achter de inlog staan. Het bestuur gaat 

bekijken of daar wat aan/mee gedaan kan worden. 

We willen graag met Sociale Media starten, de vraag wordt gesteld of er bij de verenigingen 

nog mensen rondlopen die hiermee zouden kunnen helpen. 

Het idee wordt gegeven om het live-scoreboard verplicht te maken. Alleen een tablet is 

daarvoor al voldoende. 

De AVG is van toepassing op onze YouTube-filmpjes. Meer hierover volgt op de ALV. 

Er worden nog enkele vragen aan Nico gesteld aangaande het nieuwe 

competitieprogramma. Nico beantwoordt deze vragen. 

 

9. Afsluiting 
Rond 22:00 uur wordt er afgerond met de Rondvraag.  

- Vraag:  zou het voorstel voor de spelregelwijzigingen kunnen worden opgestuurd? 

Antwoord:  het bestuur geeft aan dat alle verenigingen dit tijdig voor de ALV zullen  

  ontvangen. 

 

- Vraag:  als er minder eisen van de verenigingen ‘op tafel liggen’, blijft het  

  programma ook een stuk logischer en is het voor de competitieleiders een 

  stuk beter te doen om het programma rond te krijgen. 

Antwoord:  dit is niet echt een vraag, maar het NBB-bestuur geeft aan dat het klopt wat 

  door deze vereniging wordt gezegd. 

 

Rob bedankt alle aanwezige verenigingen en commissieleden voor hun aanwezigheid en 

inbreng deze avond. Hij geeft aan dat het voor de NBB een nuttige avond is geweest en 

hoopt dat het voor de verenigingen ook zo is. 


